
Minnesanteckningar. Styrelsemöte Västra Park föräldraförening 2016-11-14. 

Plats: Parkskolan 

Närvarande: Nina Persson, Jona Hjalmarsd., Catharina Thorsson, Ulrika Lidén, Therese 
Lundén, Fredrik Ehn, Sara Emmanuelsson, Nina Gleisner, Serab Neggar, Losine Chakir, 
Marielle Stensson, Zenab Azm, Ingela Stigsson, Birgitta Ahlberg, Fredrik Gustafsson, Jenny 
Haglund, Alexandra Thoresson, Marie-Ann Wallentinsson, Pia Ohlin, Niclas Åkesson, Malin 
Kalsson, Mats Fimmerstad, Elin Gunnarsmo. 
 
 
1. Val av sekreterare samt två justerare. Therese Lundén valdes till sekreterare, Nina Persson 
samt Elin Gunnarsmo valdes till justerare. Det slogs fast att suppleanten Therese Lundén 
fungerar som ledamot i styrelsen under detta möte eftersom ordinarie ledamot Fredrik Borg 
inte kunde närvara. 
 
2. Mötesdeltagarna presenterade sig. 

3. Elin gick igenom föregående mötesprotokoll. 

4. Kassarapport från kassören. Vi har 16.895kr i kassan men då har inte glass eller 
föreläsningsavgift betalats än. Vi har fått in 5000kr i medlemsavgifter. 
 
5. Information från skola och fritids kring verksamheten: 

Nina Gleisner informerade om Västra skolan: 
-Förskoleklass jobbar med ord och meningar, läser små lättare böcker och i matten jobbar 
de med tal mellan 1-5. De samarbetar också med åk 1 just nu. 
-Åk 1. Har jobbat med döden, bl.a. gjort teckningar till någon de vill minnas. Har fått sina 
iPads. I november ska de jobba med trafiken. 
-Åk 2. jobbar med uppställning i matten. I svenskan har de haft författarbesök av Ulf Sindt. I 
SO har de läst om hur barn lever i andra länder och i NO om kroppen. 
-Fritids 
Linet jobbar med grupper, skapande & rörelse och trygghet. De har även haft pokemonjakt 
ute. 
Vallmon har kompistema och idrott. 
 
Pia Ohlin informerade om Parkskolans verksamhet: 
-Fritids. Under höstlovet bjöd fritids in Önums fritids och Västra skolans åk2 till en 
gemensam dag. En annan dag på lovet bakade de pepparkakor och de hade också en lyckad 
spadag. 
-Skolan. Rastaktiviteten på torsdagar är uppskattat bland alla åldrar på skolan. Det kan vara 
t.ex. bandy utomhus. 
-Alla elever har varit med på Skapande skola-projektet på Park, där barnen fick lära sig att 
skriva rap. Det avslutades på Konserthuset där barnen fick vara delaktiga. 
-V 42 genomfördes en trivselenkät  på både Park och Västra. Det var ett bra resultat. 
-Pia informerar också om att hon hört mycket positivt från föräldrar om föreläsningen om 
sociala medier som föräldraföreningen ordnade. 



-3-orna tränar just nu på julspelet. 
-4-orna jobbar med vatten och vikingatiden. 
-5-orna arbetar med medeltiden, hälsa och Lucia. 
-6-orna jobbar med Europa och sexualkunskap. De har nationella ämnesprov. 
 
Informerade om att stängningsdagar för våren är 9 januari och 19 juni. 
Julavslutning 19 dec. 
 
6. Rektor Birgitta Ahlberg informerade. 
6-orna får betyg både på våren och hösten. 
Lokalfrågan. Det är mycket diskussioner i lokalfrågan. Det är just nu totalt 336 elever och 
lokalerna är för små. Denna vecka ska kommunen få anbud på den kommande 
ombyggnationen av Torsgårdsskolan. Den ska vara klar till HT18 för förskoleklass – åk3 
(Fr.o.m HT18 ska åk 4-6 vara på Parkskolan som tidigare och Västra skolan kommer bli 
förskola). Skolan har fått vara med och lämna synpunkter på ombyggnationen. De har fått 
kämpa för att få till mer yta än vad som först planerats. Svårast är att få gehör för 
fritidslokalerna. Det kommer vara över 200 barn på fritids. Ritaregården som ligger intill 
Torsgårdsskolan kommer att bli fritids men också ateljé och man kommer ha NO, teknik och 
musik där. Slöjd kommer treorna ha på Parkskolan. Problemet är att få plats under HT17-
VT18. Det behövs en modul till på Parkskolan. De ville även haft en till Västra skolan men det 
blir svårt. Man funderar på att ta bort biblioteket under 17/18 för att få ett till klassrum.  
 
7. Dialogforum. Den nye rektorn på Lagmansgymnasiet presenterade sig. De är glada att de 
har tre årskurser på gymnasiet nu. Alléskolan söker fortfarande efter en rektor. Nästa möte 
blir 26 november. 
 
8. Elin informerade om att föräldraföreningen var oroliga för lokalfrågan inför HT17. Elin och 
Rektor Birgitta Ahlberg var därför på ett möte hos kommunen om detta. Det ska lämnas ett 
lösningsförslag som föräldraföreningen samt skolan ska få se före beslut tas.  
 
9. Övriga frågor. Föräldraföreningen frågade skolan om de eventuellt var intresserade av 
Luciakläder, i så fall kunde föräldraföreningen sponsra med det. Det finns redan enligt 
lärarna. Ev. kan de behöva tomte eller bagar-kläder.  
En fråga hade skickats till Elin om att det behöver göras något åt ett stuprör vid Linet som 
gör så att en pöl med vatten bildas och fryser till is precis där barnen ska gå. Detta ska redan 
ha rättats till med grus. 
 
9. Nästa möte blir tisdagen den 7 februari på Västra skolan, 18:00. 
 
Vid protokollet: 
Therese Lundén 
 
 
Justeras: 
 
-------------------------------------------                                      ------------------------------------------- 
Elin Gunnarsmo    Nina Persson 


